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Benvolgut amic:Al seu dia vaig rebrer la vostra tarja, datada el
Desembre passat, i felicitantnos les properes festes nadalenques
i de Cap d'ru1Y, que passarem amb la familia � amics a casa, i el
dia de Nadal amb la tradici6x de casa nostra amb el dinar,de la
bona sopa i bulli t,remata�amb gall clindi farcit i els postres de

turrons, que ací els fan com a Jijona uns refugiats d'allí, que
s'han fet r1cs. El mateix desitjem per a tots vosaltres, i que
la salut i benestar no us manqui en l'any noyell.

Efectivament soc del vostre parer,i pel moment res es veu que ens

pugui despertar esperances d'un retorn a casa.Fá molts anys que
estic conve�ut que tenim Franco mentres visqui i no cal que pen
sem altra cos8.,perqué la seva desaparici6 del poder,pot plantejar
als pobles d'Espanya una nova situaci6 que ningú pot preveure Les
dictadures,quasi sempre,no poden deixar hereus,i el que ha nomenat

..

Franco,no crec s'escapi d'aquesta regla,i tindrá molta sort,si
no paga pel"altre�que sotmeten a tota lá Peninsu�ae
Del que em pregunteu de si pensem en un altre tomb per Europa,sem
l're hi pensem, per6 depen de la meva salut,que no ha estat gaire
bona l'any passat,per6 que darrerament, en un nou tractament que
em fan, sembla m'han apedassat i espero -millorar encara més en els
propers mesos.Aquest any per aquest motiu no anirem a Europa i
l'any que vé, el veig massa lluny per fer prev.isions des d'ara.
No cal dir,.que arribat el moment,us ho comunicarem amb molt plaer
i procurarem que l'estada sigui més llarga que la darrera.

Cel.lebrem que la salut de tots vosaltres sigui bona,i us desitjem
duri molts anys, pez-qué al menys vosaltres pogueu veure la fi de
la tirania que dura més. de trenta anys a casa nostra.Com el 8 d'A
bril cumpliré 73 anys,tine els meus dubtes de si podré tenir la
alegria de veure la fi material de Franco,ja que no compto que el
ppble els hi pugui fer la justicia que es mereixen.No es tracta
de pessimisme,que mai ha he estat,i ademés la partida política
la guanyarem já iá anys,perqué no han pogut construir res estable,
i aviat v€urem, fins el restabliment de relacions amb la U.R.S.S.
que será el colof6 del seu anticomunisme, que tants bons rendi
ments li ha donat ..

Per avui res més,que tingueu salut i que poguem tornar a veure'ns
el mes aviat possible.Per tots vosaltres les mes afectuoses abra

pades de la meva companya, �les que hi afegeixo les meves mes fra-

ternal�� ..


